



OUTCOME FOR OUR BRITISH COLLEAGUES

FR

22 January 2021

Dear colleagues,

During the last meeting of **Union Syndicale** with Commissioner Oettinger in September 2019 and in anticipation of the change of the Commission in December 2019, **Union Syndicale**, which followed Brexit in all its effects concerning staff, had obtained the (not-so-obvious) promise of continuity of the stability agreements for British colleagues.

As soon as the new Commission took office, **Union Syndicale** reiterated its demand. We would like to thank the new Commission, Commissioner Hahn and his teams for the results obtained in this area.

Please find the letter of Commissioner Hahn and additional information here:

<https://myintracomm.ec.europa.eu/en/NewsPortal/Pages/NewsDetails.aspx?itemid=dcf484b6-a621-44ab-a84f-a38671c2f8c7>

The Executive Committee
Union Syndicale Bruxelles

Sharing experience, building solidarity. Join **Union Syndicale**.

To join **Union Syndicale**,
just reply with the message:
"Yes, I would like to join"

UNION SYNDICALE BRUXELLES

US BXL: J-70 Bloc C, (01/102)' +32 2 29 60770



[WEB](#) [FACEBOOK](#) [EMAIL](#)



Union
Syndicale
Bruxelles
Commission

RÉSULTATS POUR NOS COLLÈGUES BRITANNIQUES

[EN](#)

22 janvier 2021

Chères/Chers collègues,

Lors de la dernière réunion de l'**Union Syndicale** avec le Commissaire Oettinger en septembre 2019 et en prévision du changement de la Commission de décembre 2019, notre organisation qui a suivi le Brexit dans tous ses effets avait obtenu la promesse, non évidente, de la continuité des accords de stabilité pour les collègues britanniques.

Dès la prise de fonction de la nouvelle Commission, l'**Union Syndicale** a réitéré sa demande. Nous tenons à remercier la nouvelle Commission, le Commissaire Hahn et ses équipes pour les résultats obtenus en la

matière.

Veillez-trouver la lettre de monsieur le Commissaire Hahn et des informations supplémentaires ici:

<https://myintracomm.ec.europa.eu/fr/NewsPortal/Pages/NewsDetails.aspx?itemid=dcf484b6-a621-44ab-a84f-a38671c2f8c7>

**Le Comité exécutif
Union Syndicale Bruxelles**

**Partageons l'expérience, construisons la solidarité. Rejoignez l'Union Syndicale.
Pour adhérer à l'Union Syndicale Bruxelles,
faites un simple renvoi avec la mention
"Je veux adhérer"**

UNION SYNDICALE BRUXELLES

US BXL: J-70 Bloc C, (01/102)' +32 2 29 60770



[WEB](#) [FACEBOOK](#) [EMAIL](#)